
Iláluminar el ÒfarÓ del Baix Ter

L'alcalde de Torroella de Montgr� estudia iláluminar el castell de manera

permanent

Les noves tecnologies permeten fer una actuaci� respectuosa amb

l'entorn

El castell ja es va iláluminar de groc amb motiu de la consulta del 9-N

L'alcalde de Torroella de Montgr�, Jordi Cordon, est� valorant la proposta d'iláluminar el castell del mass�s del

Montgr�, en el marc d'un projecte que es vol plantejar a mitj� termini i sempre par tint de par�metres de respecte

pel medi ambient i tenint en compte que la proposta ha de complir els requeriments del Parc Natural del Montgr�,

les Illes Medes i el Baix Ter. Una proposta que ara mateix est� pendent que es quantif iqui econ�micament i de

manera preliminar. En tot cas, aquest �s un projecte que no t� res a veure amb altres propostes, com ara fer-hi

un telef�ric, com es va plantejar a f inals dels anys vuitanta del segle passat.

Amb tot, de les paraules a la proposta ja hi ha realitats. Cordon explica que t� sobre la taula el plantejament que

fa una empresa especialitzada de la Bisbal d'Empord� en energies renovables, amb l'aposta pels panells solars i

amb unes instalálacions integrades a l'entorn, minimitzant en tot moment un impacte impor tant. En espera que es

disposi d'un avantprojecte, aquesta proposta permetr� valorar l'abast de l'operaci�. Cordon explica que ha

arribat el moment de donar una altra dimensi� al castell, especialment despr�s de la reva restauraci�.

Iláluminant el 9-N

El castell ja el va iláluminar, i de groc, l'Assemblea Nacional Catalana per promoure la par ticipaci� en la consulta

del 9-N. Perqu� tamb� s'ha fet altres vegades, com recorda Cordon. ÒEl castell tamb� s'ha iláluminat amb motiu de

la diada de l'Onze de Setembre i amb un grup electrogen, amb tot el que representa por tar-lo f ins all�,Ó, destaca,

i hi afegeix que aquesta Òno �s una iniciativa municipal sin� d'un par tit pol�tic o d'entitatsÓ.

L'alcalde es mostra conven�ut de tots els avantatges que representaria disposar d'iláluminaci� al castell, perqu�

refor�aria el monument, donaria visibilitat i, a la vegada, refor�aria la capitalitat que exerceix al Baix Ter, a

banda, tamb�, de ser impor tant per a la promoci� tur�stica.

Aquest �s, per Cordon, un projecte engrescador, no ja nom�s per la visibilitat a la nit del mass�s del Montgr�

Ðqualif icat pel periodista i cronista Josep Pla com l'aut�ntic Òbot� de rodaÓ de l'Empord�Ð sin� per al conjunt de la

poblaci�: Ò�s realment un espectacle veure'l iláluminat i es pot veure gent passejant o f ins i tot sopant a fora, a la

terrassa, per veure'l de nitÓ. Per Cordon, Òel municipi �s cer t que t� moltes prioritats, per� cal pensar tamb� en

projectes que tinguin aquest valor transversalÓ.

Una proposta, la d'iláluminar el castell, que �s ben vista per anteriors pol�tics que han tingut responsabilitats

impor tants, com ara l'exalcalde Josep Ferrer. Aquest, i durant una passejada per les dunes del Montgr�, va

destacar a aquest diari que seria una bona iniciativa, especialment perqu� la tecnologia havia avan�at molt.

En tot cas, sigui per Ferrer, Cordon o per la immensa majoria dels torroellencs, i a banda de consideracions

t�cniques i mediambientals, el projecte ha ser respectu�s amb l'entorn i ha de prestigiar el monument i la zona.
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